



SIR ELLIS KADOORIE SECONDARY SCHOOL (WEST KOWLOON)

No. 22 Hoi Fan Road, Tai Kok Tsui, West Kowloon.

Tel: 2576 1871 Fax: 2882 4548

E-mail address: sekss100@edb.gov.hk School Website: <http://seksswk.edu.hk>

Parents' Letter No. 10

2 February 2026

Dear Parents/Guardians,

Please be informed of the following matters:

S1-5 Class Photos and Team Photos 2025/26, Parents' Day 2025-2026, and S6 Study Leave Revision Lessons Arrangement 2025/2026

1. S1-5 Class Photos and Team Photos 2025/26

S1-5 Class photos and team photos are ready. Please place your order via another e-notice with title "Class Photos and Team Photos 2025-2026 (S1-5)".

Please place your order on or before 8 February 2026 (Sunday). The order will only be completed upon payment via AlipayHK. Payments after 8 February 2026 (Sunday) will not be accepted.

For any enquiries, please contact Mr. FONG Kwan-fu at 2576 1871.

2. Parents' Day 2025-2026

To foster closer home-school co-operation and to offer better guidance to individual students, the Annual Parents' Day is scheduled to be held from **2:00pm to 6:30pm on Friday, 6 March 2026**. Parents/Guardians are cordially invited to come and discuss with the Class Teacher the academic progress and conduct of your child/ward at school, and to collect his/her Half-yearly Examination Report Sheet. Students are strongly advised to come with parents/guardians on Parents' Day and all students should be in proper school uniform. Normal lessons will be conducted in morning session on the Parents' Day.

Please reply in the eClass platform to indicate the time for meeting with Class Teacher **on or before 4 February 2026**.

Thank you for your cooperation in making this a successful event. Looking forward to seeing you on Parents' Day.

3. S6 Study Leave Revision Lessons Arrangement 2025/2026

To give our S6 students additional practice and to better prepare them for the HKDSE Examination, the school will conduct revision sessions during S6 students study leave period from 9 – 26 March, 2026. Room 405, 406 and 106 have been scheduled for the revision lesson by various subjects and Room 505 will be reserved as a self-study room, except 12 March 2026 (Monday) afternoon. The timetable can be found below.

Please encourage and urge your child / ward to make full and good use of the little time that remains to work hard for the HKDSE Examination.

Yours faithfully,



LEE Tung-ching
Principal

S6 Revision Lessons Schedule 2025-2026

	8:25 - 9:00	9:00 - 9:35	9:35 - 9:50	9:50 - 10:25	10:25 - 11:00	11:00 - 11:15	11:15 - 11:50	11:50 - 12:25	12:25 - 13:45	13:45 - 14:20	14:20 - 14:55	14:55 - 15:30
Monday												
9-Mar	ENG 6B 406			PHY. Phy lab.	PHY. Phy lab.		PHY. Phy lab.			Maths 405	Maths 405	Maths 405
				BASF 406	BASF 406		CS 405	CS 406			BIO Bio lab	BIO Bio lab
				ENG 6A 405	ENG 6A 405					ECON 406	ECON 406	ECON 406
16-Mar	ENG 6B 406			PHY. Phy lab.	PHY. Phy lab.		PHY. Phy lab.			Maths 405	Maths 405	Maths 405
				BASF 406	BASF 406		CS 106	CS 106			BIO Bio lab	BIO Bio lab
				ENG 6A 405	ENG 6A 405					ECON 406	ECON 406	ECON 406
23-Mar	ENG 6B 406			BASF 406	BASF 406		CS 405 406	CS 405 406		Maths 405	Maths 405	Maths 405
				ENG 6A 405	ENG 6A 405						BIO Bio lab	BIO Bio lab
										ECON 406	ECON 406	ECON 406
Tuesday												
10-Mar	BASF 405	BASF 405			ENG 6C 106					ICT Gp 2 CR	ICT Gp 2 CR	ICT Gp 2 CR
	BIO Bio lab	BIO Bio lab										
17-Mar	BASF 405	BASF 405			ENG 6C 106		CHE M 610	CHE M 610		ICT Gp 2 CR	ICT Gp 2 CR	ICT Gp 2 CR
	BIO Bio lab	BIO Bio lab										
24-Mar	BASF 405	BASF 405			ENG 6C 106					CHIN 506	CHIN 506	
	BIO Bio lab	BIO Bio lab								ICT Gp 2 CR	ICT Gp 2 CR	ICT Gp 2 CR

Wednesday													
11-Mar	ENG 6A 405	ENG 6A 405		Maths 405	Maths 405		Maths 405						THS CYW / YWK 406
				PHY. Phy lab.	PHY. Phy lab.		PHY. Phy lab.			PED Library	PED Library	PED Library	
				BASF 406	BASF 406		CHIN 506	CHIN 506			ICT Gp 1 CR	ICT Gp 1 CR	
				ENG 6B 406	ENG 6B 406		ENG 6C 106	ENG 6C 106					
18-Mar	ENG 6A 405	ENG 6A 405		Maths 405	Maths 405		Maths 405						THS CYW / YWK 406
				PHY. Phy lab.	PHY. Phy lab.		PHY. Phy lab.			PED Library	PED Library	PED Library	
				BASF 406	BASF 406		CHIN 506	CHIN 506			ICT Gp 1 CR	ICT Gp 1 CR	
				CS 305	CS 305		ENG 6C 106	ENG 6C 106					
				CHE M 610	CHE M 610								
25-Mar	ENG 6A 405	ENG 6A 405		BASF 405	BASF 405		ENG 6C 106	ENG 6C 106		Maths 405	Maths 405	Maths 405	
				CS 305	CS 305					PED Library	PED Library	PED Library	
				ENG 6B 406	ENG 6B 406						CHIN 506	CHIN 506	
											ICT Gp 1 CR	ICT Gp 1 CR	
Thursday													
12-Mar	Maths 406	Maths 406		Maths 406	Maths 406		BASF 405	BASF 405		Maths 405	Maths 405	Maths 405	
	ENG 6A 405						BIO Bio lab	BIO Bio lab		ENG 6B 406	CHIN 506	CHIN 506	
	ENG 6C 106										ICT Gp 2 CR	ICT Gp 2 CR	ICT Gp 2 CR

19- Mar	Math s 406	Math s 406		Maths 406	Maths 406		BASF 405	BASF 405		Maths 405	Maths 405	Maths 405
	ENG 6A 405						BIO Bio lab	BIO Bio lab			CHIN 506	CHIN 506
	ENG 6C 106									ICT Gp 2 CR	ICT Gp 2 CR	ICT Gp 2 CR
26- Mar	Math s 406	Math s 406		Maths 406	Maths 406		BASF 405	BASF 405		Maths 405	Maths 405	Maths 405
	ENG 6A 405						BIO Bio lab	BIO Bio lab		ICT Gp 2 CR	ICT Gp 2 CR	ICT Gp 2 CR
	ENG 6C 106									ENG 6B 406		
Friday												
13- Mar				PHY. Phy lab.	PHY. Phy lab.		PHY. Phy lab.				ICT Gp 1 CR	ICT Gp 1 CR
				ENG 6A 405			BASF 405	BASF 405				
				ENG 6C 106	ENG 6C 106		ENG 6B 406	ENG 6B 406				
20- Mar												
27- Mar												

官立嘉道理爵士中學（西九龍）
二零二五至二零二六年度第十號家長信撮要（詳情請參閱英文版）

2026 年 2 月 2 日

各位家長/監護人：

1. 中一至中五級班級相片及團隊相片(2025-2026 年)訂購

中一至中五級班級相片及團隊相片現接受訂購。請透過另一份電子通告（英文版）（「2025-2026 年度班級相片及團隊相片（中一至中五級）」）進行訂購。

請於 2026 年 2 月 8 日（星期日）或之前提交訂單，並透過支付寶（香港）完成付款。2026 年 2 月 8 日（星期日）之後的付款將不被接受。

如有任何查詢，請致電 2576 1871 與方鈞富老師聯絡。

2. 2025-2026 年度學校家長日

為加強學校與家庭的聯繫和溝通，讓家長或監護人更深入了解學生在學校的表現及成績，本校訂於 2026 年 3 月 6 日（星期五）下午 2:00 至 6:30 舉行家長日。當天各班班主任將派發上學期考試成績表（中一至中五級），並跟家長或監護人面談。校方鼓勵學生跟隨家長一同回校見班主任，但必須穿著整齊校服。家長日當天上午照常上課（第一至第六節課）。

貴子女能夠愉快學習，全賴家校的共同努力，盼各位家長能抽空出席家長日。請於 2 月 4 日或之前填妥於 eClass 內的回條。

3. 中六複習課

為了讓中六學生有更多預備中學文憑試的練習機會，學校將於二零二六年三月九至廿六日進修假期間於 405、406 和 106 教室舉辦複習課，505 室將預留為自習室（2026 年 3 月 12 日下午除外），詳情請參閱上列相關時間表。中六文憑考試將至，請家長督促子女利用餘下僅有的時間力溫習。

此家長信可於學校網頁(<http://www.seksswk.edu.hk>)及 eClass 家長應用程式內查閱。